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Hejtman  Libereckého  kraje  Petr  Skokan  pozval  k  prvnímu  oficiálnímu  jednání  poslance  a
senátory PČR za Liberecký kraj. Diskutovalo se především o potřebě vzniku krajského soudu
v Libereckém kraji.  „Závěr z tohoto setkání je jednoznačný. Všichni jsme se prioritně shodli na
potřebě vzniku krajského soudu v Liberci. Teprve potom můžeme usilovat o zřízení dalších institucí,
jako je třeba krajské ředitelství policie a další“, řekl Petr Skokan.

Na včerejším setkání už se domluvil i postup jednání v této věci. Návrh zákona, kterým se mění
zákon  o  soudech  a  soudcích,  vypracovaný  Libereckým  krajem,  předloží  nejprve  hejtman
Skokan na jednání Asociace krajů ČR, aby získal podporu všech čtrnácti krajů. Poté s touto
podporou bude návrh zákona předložen k projednání Parlamentu ČR.

Jednání se zúčastnili  senátoři  a  poslanci  Přemysl  Sobotka,  Soňa Paukrtová,  Karel  Tejnora,
Tomáš Hasil, Libor Ježek, Oldřich Němec, Ludmila Brynychová, hejtman Petr Skokan a hosté
Hana Burešová z pobočky Krajského soudu v Liberci a ředitel Justiční akademie ve Stráži pod
Ralskem Jan Pachman.
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